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Tak for din henvendelse af den 16. juni 2020 til teknik‐ og miljøborgmester Ninna Hedeager Olsen om vejkrydset 

Kalkbrænderihavnsgade, Sundkrogsgade og Vordingborggade. Borgmesteren har bedt mig om at svare, da trafiksikkerhed er en 

del af min afdelings ansvarsområde. 

 

Du spørger i din henvendelse, om vurderingen af trafiksikkerheden i krydset Kalkbrænderihavnsgade/Vordingborggade er blevet 

igangsat efter ibrugtagningen af det nye signalanlæg i krydset Århusgade/Kalkbrænderihavnsgade.  

 

Forvaltningen følger løbende med i det trafikale billede i og omkring Nordhavnen. På baggrund heraf erfarer forvaltningen, at 

mange gående og cyklister har taget den nye krydsning ved Århusgade til sig. Forvaltningen vurderer, at en del af disse gående 

og cyklister ellers ville have benyttet krydset ved Sundkrogsgade, som således aflastes af den nye krydsning ved Århusgade. Det 

faktum, at åbningen af Århusgade fandt sted kun for få uger siden, og det forhold, at trafikken ikke er normaliseret som følge af 

COVID‐19 betyder, at forvaltningen ikke vurderer, at en besigtigelse af området ved Sundkrogsgade vil give et retvisende indtryk 

af trafiksituationen før senere på året.  

 

Forvaltningen vil i efteråret 2020 besigtige trafikken i krydset og vurdere, om der på den baggrund kan være behov for at 

gennemføre mindre tiltag.  

 

Du spørger også i din henvendelse om hvorvidt, forvaltningen fremlægger et budgetnotat om forbedring af trafiksikkerheden i 

krydset. Jeg kan bekræfte, at forvaltningen har udarbejdet budgetnotat til Budget 2021. 

 

Jeg håber, det besvarede din henvendelse. Hvis du har yderligere spørgsmål til sagen, er du velkommen til at rette fornyet 

henvendelse til forvaltningen. 

Med venlig hilsen 

Lone Byskov 

Vicedirektør 


